
Bestyrelsesmøde nr. 3 2023/2024 

Badminton Midtjylland 

25. januar 2024 

18.00-22.00 

Magion 

Tinghusgade 15 

7200 Grindsted  

Til stede Henrik, Lene, Peter, Karsten, Jens og Rikke 

Afbud Ingen 

 
1. Tilføjelser til dagsorden 

Budget 24/25 
Forslag fra Nordjylland ved. Holdturneringsgebyr 
Fondsansøgninger 

 
2. Bestyrelsen siden sidst 

• Socialt arrangement for bestyrelsen – hvor og hvornår? 

Arbejder videre med forslag om ligakamp i Højbjerg i efteråret kombineret med spisning forud for 

kampen – i den kommende sæson. Jens snakker med Michael om muligheder, også i forhold til, 

om vi kan reservere samlede siddepladser til kampen 

3. Dommerområdet 
2 nye kredsdommere 
  

4. Senior/Senior+ 
Senior: Turneringer kører godt i øjeblikket. Dog 2 protester på serie 1.  

Senior+: Der er ikke søgt om tilskud til VM, da dem der plejer at tage initiativ til det, ikke deltog denne 
gang. 

 
5. Ungdom 

Har fået opgørelse på holdturneringen. 17.500 er vores andel i år. 
Vi skal ud at søge ny chef til træningssamlinger til næste sæson, da Peter ønsker at stoppe. 

 

6. Økonomi 
• Forventet regnskab for 2023 (inkl. klubtilskud og evt. overførsler af ubrugte hensættelser) 

Kort gennemgang af regnskab, som næsten er på plads. Forslag om at trække tilskud ud i et selv-

stændigt punkt. Gammel fejl på 880,54 kr. på skat posteres til diverse. 

Beslutning om at hensættelser skal blive. 

Gennemgang af tilskud. Præcisering af, at man kun kan få tilskud én gang pr. kalenderår. 

Henrik undersøger, om nogle af foreningens midler kan bindes i fx depoter for at opnå større ge-

vinst end de få rente-kroner, vi modtager nu. 

• Budget for 2025 (+ evt. revision af budget 2024) 

Gennemgår budget for 2025. 

Forslag om udsendelse af budget næste år, som man kan forberede/vurdere poster til 

• Ansøgninger til fonde 

Drøftelse af ansøgninger til ungdomsfonden siden sidst. 

BMI: Ikke nytænkende. De kan få 4.000 til fastholdelse af unge. 

AB: Ikke nytænkende. De kan få 4.000 til fastholdelse af unge. 

Tilskud på 4.000 fra ungeindsatser skal være med tilbagemelding til Badminton Midtjylland om, 

hvad de har fået for pengene – de gode historier til fx facebooksiden. Rikke opdaterer ansøgnings-

skema og undersøger, om medlemmer kan slå op på facebooksiden. 

 
7. Sekretær 

 
8. Årsmøde 

• 19. marts i fra kl. 17 i Hammerum hallen 

Invitation er klar. Rikke sender den ud i uge 5, så den ikke overlapper med invitation om Badmin-

tonForum, der netop er sendt ud. I mailen gøres der desuden reklame for BadmintonForum og 

vedhæftes invitation til begge arrangementer. Indlæg fra klubber er endnu ikke helt på plads. 

Henrik præsenterer kort unitii, evt. med bidrag fra en konsulent eller forening. 

• Program: 

• Indlæg fra klubber 

• Rundering til indlægsholderne  

• Aftensmad 

• Det formelle kredsårsmøde 

Beretninger skal sendes til Rikke senest 3 uger før årsmødet (uge 8). Rikke sender års-

mødemateriale ud 2 uger før årsmødet. Jens får noget med om tilskud i formandsberet-

ning. 

• Indlæg fra BD´s udviklingschef (og tidligere landstræner) Lars Uhre 



 

• Ang. det formelle årsmøde - forløb: 

1. Valg af dirigent 

Vi spørger Jesper Munk. 

2. Beretning – drøftelse af visioner for Badminton Midtjylland 

Vil gerne have en debat om visioner, inputs til hvordan vi som kreds kan være ny-

tænkende ift. aktiviteter mv. 

3. Økonomi – regnskab og budget 

4. Forslag? 

Skal sendes ind senest 3 uger før årsmødet. Rikke sender evt. reminder ud op til 

weekenden uge 8. Jens foreslår, at vi sender endelig dagsorden ud med beretnin-

ger 14 dage før årsmødet med besked om, at deltagerne gerne må gøre sig over-

vejelser om emner på forhånd og sende dem til de udvalgsansvarlige. 

5. Valg: Formand, Ungeansvarlig, revisor, suppleanter 

Jens og Karsten vil gerne genopstille.  

Det forventes ikke, Pia ønsker at genopstille som revisor. Karsten (og Lene) under-

søger mulige kandidater. Suppleanter overvejes, ellers kan posten også stå va-

kant. 

6. Andet? 

 

9. Samarbejde med DGI- landsdelen 
Reminder til konsulenter om at være aktive med tilskudsansøgninger. 

Thomas i DGI Midtjylland er stoppet, da han har fået andet job. Stillingen bliver opslået. 
Østjyllands årsmøde ligger igen kort tid før det fælles årsmøde. 

• Opfølgning på seneste møde 

• Næste møde - Emner, der ønsket taget op? 

 

10. Vest-samarbejdet 
• Overordnet: samarbejdet med Christian Fischer og med kredsformændene 

Jens orienterer om fælles formandsmøde på vej. 

• Samarbejdet på aktivitetsområderne: Senior, ungdom, dommer 

Ungdom: Vestmesterskaber forløb fint. 

Senior: samarbejdet fungerer godt. Forslag fra Nord om at nedsætte tilmeldingsgebyret for KS 

(1.500 kr) og S1 (1.000 kr). DS koster 7.900, mens serie 2 koster 750. Bestyrelsen synes derfor, 

de nuværende gebyrer har et fornuftigt leje. 

 

11. Badminton Danmark 
Karsten orienterer om de indstillede til årets klub, årets træner og årets ildsjæl. 
Jens orienterer om omstruktureringer i BD.  

• Badmintonforum i Horsens 2. marts 
Invitation er kommet ud i dag. Rikke videresender invitation ud til klubberne sammen med invita-
tion til årsmødet. 

• Årsmøde den 1. juni i Middelfart  
 

12. Eventuelt 

 


